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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 212 KFKS 2021/553, 2020/40 

Medel för projektering av Sickla skola 
Investeringsbeslut 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja investeringsmedel om 12 
miljoner kronor för projektering av Sickla skola, projekt nr 93103388. 
 
Under förutsättning att kommunfullmäktige beviljar investeringsmedel enligt ovan beviljar 
kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott för egen del startbesked för projektering av 
Sickla skola. 
 
Detta beslut fattas med stöd av punkten 10.10 i kommunstyrelsens delegationsordning. 

Ärende 
Kommunstyrelsen beslutade i december 2020 om inriktningsbeslut och svar på återremiss 
för stadsbyggnadsprojekt Sydvästra Plania i Sickla. I beslutet delades det kommande arbetet 
upp i ett skolprojekt och ett stadsbyggnadsprojekt. 
 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott beslutade i februari 2021 om 2 miljoner kronor 
avseende fördjupad förstudie och framtagande av program för Sickla skola. Arbetet pågår 
och beräknas vara klart i augusti 2021. 
 
För att den önskade tidplanen med byggstart under Q1 2022 ska kunna hållas föreslås 
kommunstyrelsen bevilja 12 miljoner kronor för projektering av Sickla skola, projekt 
93103388. 
 
Om medel inte beviljas riskerar flytten av bollplanen till skolområdet och byggstart av 
bostäder på KKV-tomten att försenas då de är beroende av att skolprojektet genomförs 
först. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott den 25 maj 2021, §140 
Tjänsteskrivelse från enheten för fastighetsförvaltning samt enheten för bygg och 
anläggning daterad den 10 maj 2021 

Yrkanden 
Mats Gerdau (M) yrkade bifall till stadsutvecklingsutskottets förslag. 
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Beslutsgång 
Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med stadsutvecklingsutskottets förslag. 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan. 
”Nackalistan tycker att det är bra att medel nu tillförs projektet så att en projektering kan 
komma igång.Vi vill som vi tidigare framfört att skolan och hela området utformas så att 
det går att återskapa den 11-spelarplan för fotboll som legat här tidigare.” 
 
  


